



SOCIAL MEDIA – Follow us!

Social Media ist aus der Kommunikation längst nicht mehr wegzudenken und hilft, Botschaften rund um Produkt- und Messthememen breit zu streuen.

Allein die Kanäle der IFFA Frankfurt haben bereits einige Tausend Follower.

Lassen Sie uns gemeinsam noch mehr potenzielle Kunden erreichen!

Gerne teilen und liken wir auch Ihre Beiträge zu Ihren Produkten und Ihrer Messteilnahme.

Nur: Dafür müssen wir diese Beiträge sehen!

Deshalb laden wir Sie ein, unsere Kanäle zu abonnieren und uns in Ihren Beiträgen zu markieren bzw. unseren offiziellen Hashtag zu nutzen. So haben wir die Möglichkeit, auch Ihren Kanälen zu folgen, Ihre Beiträge zu liken, zu teilen oder zu kommentieren.

Vorteil für alle: Wir erhöhen die Reichweite unserer Social Media Botschaften – nicht nur zum Messtermin, sondern das ganze Jahr.

Let`s get social:

Hashtag: #IFFA2022

Facebook: facebook.com/IFFAfrankfurt

LinkedIn: linkedin.com/showcase/iffa-frankfurt

Twitter: twitter.com/iffa_frankfurt



SOCIAL MEDIA – Follow us!

Social media has long since become an indispensable part of communication and helps to spread messages about product and trade fair topics.

The IFFA Frankfurt channels alone already have a few thousand followers.

Let's reach even more potential customers together!

We would also be happy to share and like your posts about products and your participation in the fair.

The only thing is that we need to see these posts!

That's why we invite you to subscribe to our channels and tag us in your posts or use our official hashtag. This gives us the opportunity to follow your channels as well, to like, share or comment on your posts.

Advantage for everyone: We increase the reach of our social media messages - not only at the trade fair date, but all year round

Let`s get social:

Hashtag: #IFFA2022

Facebook: facebook.com/IFFAfrankfurt

LinkedIn: linkedin.com/showcase/iffa-frankfurt

Twitter: twitter.com/iffa_frankfurt